
1 
 

 PROTOKÓŁ NR 0012.7.8.2021  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 27 września 2021r.  

 
I   Część godz.10.00  

Posiedzenie wyjazdowe- asfaltownia ul.Dębina, instalacja doczyszczania 
selektywnie zebranych odpadów (sortownia).  

II Część  

Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12.00-13.00 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 
  

 Projekt uchwały w sprawie studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia                    
w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Jastrzębie-Zdrój”, 

 Pismo mieszkańców ul.Gołębiej dotyczące budowy drogi, 
 

 Sprawozdanie roczne z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny                       
w Cieszynie w 2020 roku, 
 

 Sprawozdanie roczne z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny                       
w Pszczynie w 2020 roku, 
 

 Postanowienie Państwowego Gospodarstwa Wodnego  Wody Polskie                           
w Gliwicach z dnia 30 czerwca 2021r. dotyczące opinii do przedłożonego 
projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
na terenie gminy Jastrzębie-Zdrój. 
 

4. Wolne głosy i wnioski. 
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5. Przyjęcie protokołu z dnia 21 czerwca 2021r.  

6. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-4, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3.  
Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz-Skarbnik 
Miasta 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Katarzyna Borkowska – 
Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
 
Józef Kubera- radny RM 
Komisja na swoim posiedzeniu wyjazdowym dowiedziała się, że firma Cofinco 
złożyła wniosek o podwyższenie rzędnej, a jest to gorący temat w mieście, jeżeli 
chodzi o wysypisko śmieci. 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Na pewno została powiększona powierzchnia wysypiska. Uzgodniliśmy to                          
z Wójtem Pawłowic i musimy zrobić to na bazie Studium. W Studium jest to 
narysowane, ale niedoprecyzowane, jaka zieleń ochronna? 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
50 m. 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Tak, tylko musi to być odpowiednio zadrzewione. 
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Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji  
Tylko, jeżeli chodzi o powiększenie, a nie ma nic na temat zgody na podniesienie. 
Czy była już udzielona odpowiedź?    
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Może pani odpowie, co będzie określone w Studium? 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Jeżeli nie określa to Studium, to określimy to w planie miejscowym, natomiast, 
jak rozpatrzona została uwaga, to muszę sprawdzić w tabeli. 
 
Józef Kubera- radny RM  
Firma nie otrzymała żadnej odpowiedzi i oczekuje na odpowiedź.  
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Nie otrzymała odpowiedzi, ponieważ na uwagi i wnioski nie odpowiadamy. Firma 
musi się do nas zgłosić i wówczas udzielimy informacji.   
 
Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji  
Mam pytanie dotyczące działki na poszerzenie cmentarza w Szerokiej, czy to 
zostało uwzględnione? 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Tyle, ile można było zostało zrobione. 
 
Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji  
Chodzi o powierzchnię 36 arów, czy to jest?  
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Jest. 
 
Józef Kubera- radny RM  
Chciałbym zapytać, bo dowiedziałem się, że osoba która składała wniosek                                   
o przekształcenie gruntów, ponieważ ma trójkę dzieci i chciała im podarować 
działki, a  zgoda jest tylko na jedną. Była informacja, że wizerunek obrazowy 
będzie zakłócony, natomiast po drugiej stronie wybudowane są domy i jakoś to 
nie koliduje.  
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Nie jest argumentem dla planistów, ile kto ma potomków i ile chce mieć działek 
budowlanych. Tutaj jest pierwszy argument do wniosku i uwagi, że ktoś ma 
trójkę dzieci, dziewięcioro wnucząt i chce mieć dziewięć działek, ale nie ma takiej 
możliwości. Jak była sesja z uchwałą intencyjną, to urbanista przedstawiał 
kryteria według których będziemy rozpatrywać uwagi. Jeżeli pierwsza linia 
zabudowy jest niezabudowana, to nie można wnioskować o drugą. Nie było takiej 
możliwości, żeby każdemu dać tyle, ile chciał. Jest rzeczywiście taki obszar                         
w Moszczenicy, który ma poszerzone tereny budowlane, ale tam była na tyle 
rozproszona zabudowa i intensywność dróg, że planiści wyznaczyli ten teren jako 
potencjalne nowe osiedle pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.  
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Robert Cichowicz- Zastępca Prezydenta Miasta 
Pomimo ograniczeń, o których mówi pani Naczelnik mamy dodatkowo 350 ha 
pod zabudowę jednorodzinną. Czyli 350 ha przy 10 arowych działkach, to mamy 
3500 nowych domów i 3500-7000 osób. Oczywiście chciałbym, żeby tylu nowych 
mieszkańców przyprowadziło się do Jastrzębia, ale nie wierzmy w to, bo 
demografia jest niestety nieunikniona i pokazuje, jakie są tendencje. Musimy też 
brać pod uwagę to, że jednak młodzież wyjeżdża za granicę naszego miasta                   
i  kraju i później się okazuje, że przewidywane jest przekazanie działki dla 
dziecka, czy wnuka, a sprzedawana jest osobom trzecim i stąd renta 
planistyczna, która wpływa do budżetu gminy tj.4 mln zł. Pokazuje to skalę tej 
sprzedaży nie rodzinie, ale obcym osobom. Oczywiście nie można generalizować, 
ale znajdą się takie sytuacje, gdzie rzeczywiście rodzina mieszka obok siebie, ale 
w większości przypadków pod ewentualną sprzedaż. Wydaje się, że mamy 
zabezpieczenie, gdzie może powstać 3500 nowych domów, a jeszcze urbaniści, 
którzy muszą brać pod uwagę poprzednie zapisy planu miejscowego, gdzie były 
wskazane miejsca pod budowę domów, a przez tyle lat nic się nie budowało, to 
znaczy, że nie ma potrzeby dodawania nowej działki, bo też takie wnioski były. 
Wszystko będzie tłumaczone przez urbanistów, którzy będą obecni na sesji                     
i odpowiedzą na pytania. 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Chciałem zapytać, czy państwo współuczestniczyli w porozumieniu z Gminą 
Pawłowice odnośnie segregatorni?  
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Pokazywałam to panu na jednej z Komisji.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Wiem, potrzeba pięciu metrów. 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Myślę, że to jest szerszy obszar. 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Tak, 50 metrów.  
 
Józef Kubera- radny RM 
Na pewno już się dogadali z Wójtem Pawłowic. 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Dodam jeszcze, że w rozdz. 15 Studium mamy informację i może nie wprost, ale 
na razie odnośnie składowiska Studium nie ustala rzędnej  i mówimy o wysypisku 
śmieci, a uchwala rzędne dla terenów unieszkodliwiania odpadów wydobywczych 
i tutaj są wskazane rzędne.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
W Studium rzędne są już ustalone? 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Tak.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
O ile jest podniesione? 
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Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Mogę powiedzieć, jaka jest rzędna w Studium.   
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Bardziej interesuje nas różnica, czy jest możliwość uzyskania takiej informacji? 
  
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Tak. 
 
Stefan Woźniak– Przewodniczący Komisji  
Chodzi mi o składowanie kamienia przy kopalni „Borynia”. 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Tutaj nie mamy nowego składowiska.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury odczytała 
fragment uzasadnienia Studium odnośnie wskazania obszarów pod rozbudowę 
zakładu górniczego przy ul.Libowiec, oraz nowego składowiska odpadów 
górniczych w Sołectwie Szeroka. 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Jeżeli chodzi o składowisko odpadów komunalnych, to firma chce podnieść do 
takiej rzędnej, jak sąsiednie składowiska.   
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Firma może chcieć, ale czy będzie to rozpatrzone, to na etapie Planu 
miejscowego trudno jest powiedzieć.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Potem można Plan przyjąć, albo nie przyjąć. 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Nie chodzi o ustalenie Planu, tylko ustalenie właściwej rzędnej.  
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Tak, ale jeżeli nie będzie ustalona właściwa rzędna, to można nie przyjąć Planu. 
Oczywiście nie namawiam radnych, tylko mówię o konsekwencjach. Chciałem 
zapytać, czy nie określamy w ogóle dla żadnych składowisk, czy tylko i wyłącznie 
jest jakiś zapis wynikający z przepisów, że określamy składowiska pogórnicze.  
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Tylko pogórnicze.   
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Czy można określić w Studium składowisko pogórnicze? 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Można.  
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Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Na podstawie jakich przepisów nie można określić rzędnych składowiska 
odpadów komunalnych? 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Nie wiem, czy taki był cel urbanisty, żeby rzędną… 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Cel i interpretacja przepisów, to są dwie inne sprawy, a pytam, co prawo mówi 
na ten temat? 
 
Katarzyna Borkowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Architektury 
Myślę, że nie.  
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia                    
w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Jastrzębie-Zdrój” 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Robert Cichowicz – Zastępca 
Prezydenta Miasta  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Pismo mieszkańców ul.Gołębiej dotyczące budowy drogi, 
 
Stefan Woźniak- Przewodniczący Komisji  
Czy będzie uwzględniona budowa tej drogi w budżecie? 
 
Robert Cichowicz – Zastępca Prezydenta Miasta  
Zobaczymy po październiku, jak będziemy kształtowali budżet na przyszły rok.               
Z tego, co pamiętam, to ul.Gołębia nie była brana pod uwagę, bo chodzi                   
o program modernizacji naszych dróg w ramach naszego dwuletniego planu, 
gdzie wytypowaliśmy indywidualnie kilkadziesiąt dróg, które aktualnie w tym 
roku są już zmienione i tylko zmieniana jest nawierzchnia, estetyka. Obecnie 
wykonanych zostało 3.600 m, a dalej przewidziane jest 2 km do wykonania                  
w tym roku i dalsze działania będą w przyszłym roku. Natomiast ul.Gołębiej                      
w tym zestawieniu nie było. Przypuszczam, że tutaj będzie konieczność mocnej 
ingerencji w samą konstrukcję drogi, czyli cała infrastruktura musi być zrobiona, 
a tutaj chcieliśmy zrobić, żeby był większy efekt tj.niwelowanie dziur, drobnych 
szkód, żeby było szybsze wykonanie. Przypuszczam, że tutaj musi być zrobione 
duże przedsięwzięcie inwestycyjne i dlatego nie jest ujęta w planie modernizacji, 
ale być może jest ujęta w planie inwestycyjnym? 
 
Józef Kubera- radny RM 
Z tego, co pamiętam, to przeciwko wykluczeniu komunikacyjnemu tego Osiedla 
był wniosek, żeby zwrócić się do Rządu o środki. 
 
Robert Cichowicz – Zastępca Prezydenta Miasta  
Zadanie zostało podzielone na dwa etapy w związku z kwotą, która wynikła                   
z kalkulacji tj. około 20 mln zł za całość. Pierwszy etap, to rondo na 
ul.Podhalańskiej łącznie z układem drogowym w kierunku domków i na to 
prawdopodobnie otrzymamy dofinansowanie, ale nie mamy jeszcze 
potwierdzonych wyników, a jedynie wstępne. Natomiast dalszy etap tj.druga 
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część, jak będą ogłaszane konkursy, to będziemy również zgłaszać, bo mamy na 
to przygotowany projekt. 
 
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem i przyjęła do wiadomości.  

 
 Sprawozdanie roczne z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny                       

w Cieszynie w 2020 roku, 
 
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem i przyjęła do wiadomości.  

 

 Sprawozdanie roczne z działań podejmowanych przez Nadzór Wodny                       
w Pszczynie w 2020 roku, 

 
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem i przyjęła do wiadomości.  

 

 Postanowienie Państwowego Gospodarstwa Wodnego  Wody Polskie                           
w Gliwicach z dnia 30 czerwca 2021r. dotyczące opinii do przedłożonego 
projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
na terenie gminy Jastrzębie-Zdrój. 
 

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  
 

Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Stefan Woźniak- Przewodniczący Komisji  
Chciałem zapytać, jaka jest cena za śmieci, bo jedni mówią, że Sołectwa będą 
płacić taniej, a mieszkańcy bloków drożej.  
 
Robert Cichowicz – Zastępca Prezydenta Miasta  
Można tak powiedzieć, bo jeżeli będą posiadać kompostowniki, to 2,50 zł będzie 
taniej.  
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Stawka wynosi 29,50 zł od osoby.  
 
Stefan Woźniak- Przewodniczący Komisji  
Ogólna stawka dla wszystkich? 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Tak. Natomiast ustawodawca powiedział, że musimy zwolnić tych, którzy 
kompostują bioodpady, które powstają na ich nieruchomości z opłaty, jaką 
ponoszą inni mieszkańcy, którzy tego nie robią. To jest tylko zwolnienie dla 
domków jednorodzinnych wyposażonych w przydomowe kompostowniki                          
i kompostujące odpady. Jeżeli faktycznie jest domek w Sołectwie, który 
kompostuje odpady i będzie oddawał do systemu, to może skorzystać ze zniżki 
2,50 zł od osoby, co spowoduje, ze stawka będzie wynosić 27,00 zł, a nie 29,50 
zł. Jeżeli ktoś nie skorzysta ze zniżki, albo będzie w części kompostował odpady, 
to wówczas stawka wyniesie 29,50 zł.   
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Józef Kubera- radny RM 
Chciałbym się dowiedzieć, ile firm brało udział w postępowaniu, bo są głosy, że 
była jakaś firma, która była bardzo tania, a Miasto ich nie wzięło. 
  
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Zamówienia publiczne są prowadzone przez Biuro Zamówień Publicznych                        
i wszystko odbywa się drogą elektroniczną poprzez Platformę Zakupową, więc nie 
można tutaj w żaden sposób czegoś pominąć. Jeżeli chodzi o postępowanie, to 
były dwie oferty tzn.była oferta firmy „Eko”, która do tej pory obsługuje i oferta 
firmy „Transgór”. Firma „Transgór” złożyła tańszą ofertę, ale niestety błędną, 
więc z mocy prawa taka oferta… 
 
Stefan Woźniak- Przewodniczący Komisji  
Odpadła? 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Tak. 
 
Robert Cichowicz – Zastępca Prezydenta Miasta  
Dodam, że o tym nie zdecydował Wydział Gospodarki Komunalnej, tylko 
zamówienia publiczne i przepisy z tym związane.  
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Komisja zamówień publicznych. Natomiast zostało złożone od tego odwołanie do 
Krajowej Izby Odwoławczej, a następnie firma się z tego wycofała.  
 
Józef Kubera- radny RM 
Dowiedziałem się o jednej rzeczy, że rok czasu płacimy 12,50 zł i o tym wszyscy 
zapomnieli, natomiast inne gminy miały już wcześniej przetargi i tylko czekamy, 
czy w tych miastach i gminach ceny pójdą do góry? 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Patrząc na to, jak kształtują się stawki w sąsiednich gminach, ale patrząc też pod 
kątem ostatnich postępowań przetargowych, bo na przykład Żory są tym 
przykładem, gdzie postępowanie z tego samego okresu, który mieliśmy tj.2018r. 
i jeszcze bazują na stawce 15,00 zł. Natomiast już widzimy po pierwszym 
postępowaniu, gdzie wyliczono sobie na kwotę 22 mln zł za usługę na dwa lata, a 
dostali ofertę na 45 mln zł. Czyli, dzieląc w/w kwotę przez ilość mieszkańców 
wynosi to około 36,00 zł na osobę. W Wodzisławiu mieszkańcy drugi rok płacą 
stawkę 26,20 zł, a płacili 12,00 zł. Patrząc na to, że wzrosło z kwoty  12 zł do 
29,50 zł, to faktycznie jest duży wzrost, ale jeżeli popatrzymy na inne gminy, 
które w tym samym czasie podejmowały uchwały, to stawki są porównywalne, bo 
jest bardzo dużo gmin ze stawką powyżej trzydziestu kilku złotych. Przykład 
Goleniowa, gdzie mieli 12 zł od 2014r., a teraz była sesja w zeszłym tygodniu                   
i stawka wynosi 30,00 zł.  
 
Józef Kubera- radny RM 
Gdzie przez jakiś okres śmieci były nieodbierane.  
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Przez dwa tygodnie, ponieważ nie było środków budżetowych. Jeżeli popatrzymy 
na podwyżkę, to faktycznie jest duża, ale patrząc na dostosowanie do warunków 
cenowych, to stawka jeszcze jest optymalna patrząc na koszty ponoszone                      
w zakresie ustawowych zadań. To nie jest państwa wina, ani nasza, bo tak jest 
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skonstruowany system ustawowo i błąd nie jest na poziomie gminy, bo błąd jest 
dużo wyżej, bo gdyby przepisy były trochę inaczej skonstruowane, to 
wyglądałoby zupełnie inaczej. Miejmy nadzieje, że stawka będzie podlegała 
obniżeniu ze względu na to, co planuje Rząd w 2023r., czyli kaucyjność, 
rozszerzoną odpowiedzialność producentów i może faktycznie, o ile ceny znowu 
nie pójdą do góry.  
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Obserwujemy u nas w spółdzielni, że mieszkańcy zaczynają składać 
oświadczenia, że nie zamieszkują i teraz pytanie, jak to będzie weryfikowane? 
Jak będziemy do tego podchodzić, bo jeżeli dostaną aneksy, to będzie tego 
bardzo dużo.  
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Państwo, jako właściciel nieruchomości otrzymujecie od poszczególnych 
najemców informacje, czyli w pierwszej kolejności powinni państwo 
zweryfikować, czy faktycznie następuje zmniejszenie ilości i można to robić tak, 
jak pan Przewodniczący Rady powiedział… 
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Na podstawie zużycia wody. 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Tak. Natomiast trzeba wziąć pod uwagę fakt, że jest miesiąc październik i może 
nastąpić jakaś zmiana z uwagi na wyjazd młodzieży na studia, więc takie 
informacje również otrzymujemy. My również prowadzimy weryfikację, tylko 
inaczej niż spółdzielnie, bo mamy dostęp do ogólnego zużycia wody na daną 
nieruchomość, a państwo poprzez podliczniki wiecie, jakie jest zużycie wody na 
dany lokal. Więc jest to państwu o wiele łatwiej zrobić, niż nam. 
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Tak, tylko nie mamy żadnych argumentów, aby przymusić do złożenia 
prawidłowej deklaracji.  
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Również nie mamy, ponieważ dla nas stroną jest spółdzielnia mieszkaniowa, więc 
weryfikujemy to pod względem zużycia wody, ale to jest przegrana sytuacja, bo 
otrzymuję na całą nieruchomość i nie mam rozbicia, natomiast możemy to 
jeszcze porównywać z ilością osób zamieszkujących, zameldowanych.   
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Mam propozycję, żeby tutaj wspólnie tj.Spółdzielnie i Miasto wypracowały jakiś 
proceder. 
 
Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Może być to trudne. 
 
Małgorzata Filipowicz- radna RM 
Rozumiem, że może to być trudne, ale z trudnych rzeczy coś wyjdzie.   
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
W jaki sposób będzie weryfikowana sprawa, jeżeli mieszkańcy nieruchomości 
tj.indywidualnych domów napiszą, że kompostują, czy to będzie weryfikowane                 
i czy mają możliwość oddawania części zielonych odpadów do PSZOK-u? 
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Honorata Uchto- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
To musi być weryfikowane, ponieważ ustawodawca określił, że jeżeli właściciel 
który zadeklaruje zwolnienie, a nie dopełnia obowiązku, to musi otrzymać 
decyzję administracyjną, w której takie zwolnienie się wycofuje. Straż Miejska 
będzie to weryfikowała. Natomiast, czy mogą oddawać? Mogą do punktu 
oddawać do punktu takie odpady, których nie uda się skompostować, czyli 
porażone rośliny.  
 
Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z dnia 21 czerwca 2021r.  
 
Protokół przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad.6.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                      
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                        

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


